



RoHS – Manufacturer's Declaration

Directive 2011/65/EU

of the European Parliament and of the Council of 8th June 2011

In accordance with Annex I of the categories covered for electrical and electronic equipment, we as a component manufacturer classify our products in the area of pressure monitoring in category 9 (monitoring and control instruments including industrial monitoring and control instruments).

Our pressure monitoring products can be categorized as follows:

- Pressure switches, vacuum switches, EX pressure switches, electronic switches
- Accessories (various plugs, protective caps, appliance sockets, double nipples and threaded adapters)
- SUCO Pressure transmitter

According to Annex II restricted substances referred to in Article 4(1) and maximum concentration values tolerated by weight in homogeneous materials:

Lead (0.1%) CAS-no. 7439-92-1	Bis(2-ethylhexyl) phthalate (DEHP) (0.1%) CAS-no. 117-81-7
Mercury (0.1%) CAS-no. 7439-97-6	Benzyl butyl phthalate (BBP) (0.1%) CAS-no. 85-68-7
Cadmium (0.01%) CAS-no. 7440-43-9	Dibutyl phthalate (DBP) (0.1%) CAS-no. 84-74-2
Hexavalent chromium (0.1%) CAS-no. 1333-82-0	Diisobutyl phthalate (DIBP) (0.1%) CAS-no. 84-69-5
Polybrominated biphenyls (PBB) (0.1%)	Polybrominated diphenyl ethers (PBDE) (0.1%)

According to Annex III there are applications exempted from the restriction in Article 4(1) which are applicable to SUCO:

- **6a.I** Lead as an alloying element in steel for machining purposes containing up to 0,35 % lead by weight
- **6b.** Lead as an alloying element in aluminium containing up to 0,4 % lead by weight
- **6b.I** Lead as an alloying element in aluminium containing up to 0,4 % lead by weight, provided it stems from lead-bearing aluminium scrap recycling
- **6b.II** Lead as an alloying element in aluminium for machining purposes with a lead content up to 0,4 % by weight
- **6c.** Copper alloy containing up to 4% lead by weight

We hereby confirm that we comply with the provisions of the directive on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment.

We are constantly monitoring the development of the directive mentioned in this declaration and will inform our customers if the above situation changes.

If you have any further questions, please contact us by e-mail – material-compliance@suco.de.

Bietigheim-Bissingen, 10.02.2026


Patrick Kanberger
Technical Managing Director

i.A. 
Martin Maasz
Occupational safety specialist



RoHS – Herstellererklärung

gemäß RoHS-Richtlinie 2011/65/EU
des Europäischen Parlaments und des Rates vom 08.06.2011

gemäß Anhang I der erfassten Kategorien für Elektro- und Elektronikgeräte stufen wir als Komponenten-Hersteller unsere Produkte im Bereich der Drucküberwachung in Kategorie 9 (Überwachungs- und Kontrollinstrumente einschließlich Überwachungs- und Kontrollinstrumente in der Industrie) ein.

Unsere Produkte der Drucküberwachung lassen sich wie folgt einteilen:

- Membrandurckschalter, Kolbendruckschalter, Vakuumschalter, EX-Druckschalter, Elektronikschalter
- Zubehör (diverse Stecker, Schutzkappen, Gerätesteckdosen, Doppelnippel, Gewindeadapter)
- SUCO-Drucktransmitter

Die Stoffe, welche gemäß Anhang II Beschränkungen unterliegen, sind im Folgenden gelistet und dürfen den jeweiligen Grenzwert nicht überschreiten:

Blei (0,1%) CAS-Nr. 7439-92-1	Di(2-ethylhexyl)phthalat (DEHP) (0,1%) CAS-Nr. 117-81-7
Quecksilber (0,1%) CAS-Nr. 7439-97-6	Butylbenzylphthalat (BBP) (0,1%) CAS-Nr. 85-68-7
Cadmium (0,01%) CAS-Nr. 7440-43-9	Dibutylphthalat (DBP) (0,1%) CAS-Nr. 84-74-2
Sechswertiges Chrom (0,1%) CAS-Nr. 1333-82-0	Diisobutylphthalat (DIBP) (0,1%) CAS-Nr. 84-69-5
Polybromierte Biphenyle (PBB) (0,1%)	Polybromierte Diphenylether (PBDE) (0,1%)

gemäß Anhang III gibt es von der Beschränkung des Artikels 4 Absatz 1 ausgenommene Verwendungen welche für SUCO zutreffend sind:

- **6a.I** Blei als Legierungselement in Stahl für Bearbeitungszwecke mit einem Massenanteil von höchstens 0,35% Blei
- **6b.** Blei als Legierungselement in Aluminium mit einem Massenanteil von höchstens 0,4% Blei
- **6b.I** Blei als Legierungselement in Aluminium mit einem Massenanteil von bis zu 0,4% Blei, sofern es aus recyceltem bleihaltigem Aluminiumschrott stammt
- **6b.II** Blei als Legierungselement in Aluminium für Zerspannungszwecke mit einem Massenanteil von bis zu 0,4% Blei
- **6c.** Kupferlegierung mit einem Massenanteil von bis zu 4% Blei

Hiermit bestätigen wir, dass die Vorschriften der Richtlinie zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten erfüllt werden.

Wir verfolgen die Entwicklung der hier in dieser Erklärung genannten Richtlinie permanent weiter und werden unsere Kunden informieren, wenn sich der obige Sachverhalt verändert.

Bei weiteren Fragen melden Sie sich gerne per E-Mail: material-compliance@suco.de.

Bietigheim-Bissingen, den 10.02.2026


Patrick Kanberger
Technischer Geschäftsführer

i.A. 
Martin Maasz
Fachkraft für Arbeitssicherheit